

NDIAYE ADAMA*Stylist and producer*

France



© CRÉDIT PHOTO

Adama Amanda NDIAYE was born in 1977 in Kinshasa (Democratic Republic of Congo) of Senegalese diplomat parents. With parents that belong to the diplomatic core, the young Senegalese travels to international metropolises where she gets in contact with cosmopolitan fashion from which she develops her own designs. Her study in economic sciences helps her integrate the job market within a bank. Her passion for fashion pushes her to resign and go back to the classroom to pursue her dreams from which was born the mark Adama Paris. Once back home, Adama develops her concept of fashion that mixes her African origin with western urban dressing codes. Manufactured in Morocco, she distributes her products from New York to Tokyo, London and Paris, not forgetting Dakar and Kinshasa. In 2002, she creates the Dakar Fashion Week in order to revitalize Dakar's fashion industry. A big success, which made her soar and saw the launching of the Afrika Fashion Awards, which has become an African fashion trophy. Since 2010, she organizes the Black Fashion Week at Montreal, Bahia, Paris and Prague. In order to promote fashion on the African continent, she is nicknamed la Papasse of Black Fashion Week. She founded in 2014 a television channel 100% fashion known as Fashion Africa TV. The emissions

are produced by Adama Paris, for example "La Nouvelle Top" or "Celebrity Closet", with a team of about 10 professionals. She is also a fashion journalist at Canal+ Afrique. ✨

2014 - She founds Fashion Africa TV channel

2010 - She exports the t Black Fashion Week concep to Montréal, Bahia, Paris and Prague

2002 - She creates the Dakar Fashion Week

NDIAYE ADAMA*Styliste et Productrice*

France



© CRÉDIT PHOTO

Adama Amanda NDIAYE est née en 1977 à Kinshasa (République Démocratique du Congo), de parents diplomates sénégalais. Avec des parents appartenant au corps diplomatique, la jeune Sénégalaise sillonne les métropoles internationales où elle rencontre des modes cosmopolites, de quoi se forger son propre style. Ses études en sciences économiques l'amènent à entrer dans la vie active au sein d'une banque. Le virus de la mode la pousse à démissionner pour retourner sur les bancs de l'école et se perfectionner dans ce qui fait battre son cœur et très vite née la marque Adama Paris.

De retour sur la terre de ses ancêtres, Adama y développe son concept mêlant ses racines africaines aux codes de l'urbanité occidentale. Avec la fabrication faite au Maroc, elle distribue ses produits de New York à Tokyo, en passant par Londres et Paris, sans oublier Dakar et Kinshasa. En 2002, elle crée la Dakar Fashion Week, de quoi dynamiser l'industrie de la mode dakaroise. Le succès est au rendez-vous, ce qui lui donne des ailes pour lancer les Afrika Fashion Awards, devenus les Trophées de la mode africaine. Depuis 2010, elle organise des Black Fashion Week à Montréal, Bahia, Paris et Prague.

Afin de promouvoir la mode sur le continent africain, celle que l'on surnomme la Papasse des Black Fashion Week fonde en 2014 la chaîne de télévision africaine 100% mode, Fashion Africa TV. Les émissions sont produites par Adama Paris, comme "la Nouvelle Top" ou "Celebrity Closet", avec une équipe composée d'une dizaine de professionnels. Elle est également chroniqueuse mode pour Canal+ Afrique. ✨

2014 - Elle fonde la chaîne Fashion Africa TV

2010 - Elle exporte son concept de Black Fashion Week à Montréal, Bahia, Paris et Prague

2002 - Elle crée la Dakar Fashion Week